
 
Verzonden: dinsdag 8 januari 2019 15:51 
 
Onderwerp: COMM 8-1-19 Agendapunt 8 Boerderij van de Toekomst vragen D66 
 
Beste Pieter, 

c.c. overige raads- en commissieleden, 

 

Ten behoeve van COMM 8-1-19 agendapunt 8 Boerderij van de Toekomst heb jij namens 

fractie D66 enkele vragen gesteld. 

Onderstaand tref je de vragen/beantwoording aan. 

 

Conform afspraak ontvangen alle raads- en commissieleden dit mailbericht en wordt het 

geplaatst in IBABS. 

 

VRAGEN/BEANTWOORDING 

Er wordt gesproken over een vergoeding vanuit het rijk. Wanneer is deze 

toezegging gedaan? Is deze ook schriftelijk vastgelegd? 

De voormalige staatssecretaris van EZ heeft de directeur van Staatsbosbeheer verzocht 

een uitvoeringsprogramma voor te dragen voor het stimuleren van kwalitatieve 

ontwikkeling in het werkingsgebied van het Recreatieschap Midden-Delfland. Met dat 

uitvoeringsprogramma wordt de 2 miljoen die het rijk heeft toegekend, besteed. De 

Midden-Delfland raad heeft op 7 juli 2017 besloten om in te stemmen met dit 

gezamenlijk uitvoeringsprogramma (zie bijlage). De Boerderij van de toekomst maakt 

onderdeel uit van dit uitvoeringsprogramma voor een bedrag van € 100.000. Wij hebben 

een aanvraag ingediend bij Staatsbosbeheer voor een bedrag van € 85.500, dit zijn de 

totale kosten voor fasen 1 en 2. 

 

Is er voor dit project ook een businessplan gemaakt en een verdienmodel? Er 

wordt immers gesproken over een economische impuls. 

Als er in fase 2 kansen en mogelijkheden zijn voor een boerderij van de toekomst dan zal 

dit worden onderbouwd met een verdienmodel/businessplan.  

 

 


